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ورزش

پـــروژه آغاز مجدد لیگ های اروپایی هر روز با پیشـــنهادهای 

تازه ای روبه رو می شود. وقفه طولانی مدت در مسابقات باعث 

شده تا نگرانی از خستگی و مصدومیت بازیکنان در طول برهه  

کوتاه مدتی که قرار است لیگ مجددا برگزار شود، افزایش یابد. 

با توجه به ضرب الاجل یوفا برای انجام مسابقات پیش از شروع 

دوباره لیگ قهرمانان، فرصت لیگ ها برای انجام بازی ها بسیار 

کم خواهد بود و از سوی دیگر فشردگی بازی های لیگ قهرمانان 

نیز دیگر نگرانی باشگاه ها برای ادامه بازی های این فصل است.

     نگرانی بزرگ

یکی از پیشنهادهایی که در لیگ برتر انگلیس مطرح شد کم 

شدن زمان هر نیمه بازی است تا بازیکنان کمتر خسته شوند. 

گـــرودون تیلور، مدیر اجرایی اتحادیه بازیکنان انگلیس تایید 

کرده که این پیشنهاد برای ادامه مسابقات مطرح شده و شاید در 

مسابقات اجرا شود. از سوی دیگر فیفا هم به لیگ ها اجازه داده 

تا درصورت نیاز تعداد تعویض های مجاز در هر بازی را از 3 مورد 

به 5 مورد افزایش دهند تا خطر کمتری بازیکنان را تهدید کند. 

تیلور درباره تغییراتی که ممکن است در قوانین مسابقات رخ دهد 

می گوید: »ما از آینده خبر نداریم و نمی دانیم چه اتفاقاتی رخ 

خواهد داد. تنها چیزی که الان می دانیم این است که چندین 

پیشنهاد مختلف مطرح است. ایده هایی نظیر برگزاری هر نیمه 

در زمانی کمتر از 45 دقیقه، امکان انجام تعویض های بیشتر و 

برگزاری مسابقات در ورزشگاه های بی طرف. فعلا درحال بحث 

بر سر این مسائل هستیم تا درنهایت ببینیم کدام یک اجرایی 

می شود. باید صبر کرد و منتظر نهایی شدن تصمیمات باشیم. 

تمام تلاش ما این اســـت که بهترین شرایط را برای بازیکنان و 

مربیان فراهم کنیم تا آنها در آرامش بیشتری به فوتبال بپردازند 

و مشکلات کمتری هم تهدیدشان کند.«

او از تنظیم یک پروتکل برای بازگشت به فوتبال خبر داد که قرار 

اســـت با همکاری دولت و کارشناسان پزشکی تهیه شود. این 

دستورالعمل به زودی در اختیار بازیکنان و مربیان قرار می گیرد 

و باشگاه به باشگاه بررسی خواهد شد تا درنهایت آنها تصمیم 

نهایی را درباره اینکه اصلا می خواهند ادامه این فصل را برگزار 

کنند یا خیر، اتخاذ کنند: »طبیعی اســـت که بازیکنان نگران 

سلامتی خود باشند. آنها احمق و ساده لوح نیستند و باید این 

حق انتخاب به آنها داده شود که آیا تمایلی برای حضور در زمین 

مسابقه دارند یا خیر.« اگرچه برخی بازیکنان مثل سرخیو آگرو، 

ستاره منچسترسیتی صراحتا می گویند که از بازگشت زودهنگام 

مسابقات فوتبال می ترسند و دوست ندارند خود و خانواده شان 

را به خطر بیندازند اما درنهایت این باشگاه ها و اتحادیه فوتبال 

انگلیس است که تصمیم نهایی را در این زمینه می گیرد.

     سوال کلیدی

به عقیده مدیر اجرایی اتحادیه بازیکنان، در خوش بینانه ترین 

حالت باید از اواخر خردادماه شاهد انجام مسابقات باشیم: »این 

واقعیت در ورزش حرفه ای وجود دارد که شـــما باید استقامت 

زیادی برابر مشکلات داشته و آماده هر اتفاق جدیدی باشید. 

مسلما در این کار روزهای سخت بسیار بیشتر از روزهای خوب 

هستند. ما باید این دوران مشکل را نیز پشت سر بگذاریم و برای 

بازگشایی دوباره لیگ منتظر اتفاقات جدید باشیم. هر روز باید 

شرایط را بررســـی کرده و ببینیم آیا اصلا امکان این کار وجود 

دارد یا خیر.« به نظر او حالت ایده آل این است که دوباره شاهد 

انجام بازی ها و رقابت تیم ها برای موفقیت باشیم، اما مهم ترین 

پرسش در این زمینه این است که آیا با خیالی آسوده می توان 

امنیت و سلامت آنها را تضمین کرد و بدون هیچ مشکل و تردیدی 

بازی ها را برگزار کرد؟

با این حال مت هنکوک، وزیر بهداشت انگلیس با خوش بینی 

درباره آغاز دوباره لیگ برتر صحبت کرده و می گوید مشکل زیادی 

بر سر این راه وجود ندارد اما مهم ترین مساله در این زمینه رعایت 

مسائل بهداشتی و تامین سلامت افراد است که باید کاملا درنظر 

گرفته شود: »باید اولویت هایمان را در این باره درنظر بگیریم و 

همزمان روی بازگشـــایی مشاغل و همچنین کاهش ریسک 

ابتلای افراد به کرونا کار کنیم.«

یکی دیگر از پیشنهادهایی که به تازگی مطرح شده این است 

که برای کسب موافقت تیم های پایین جدولی برای برگزاری 

ادامه مسابقات، بحث سقوط تیم ها در این فصل منتفی شده 

و هیچ تیمی راهی دســـته پایین تر نشود. البته این پیشنهاد 

با مخالفت جدی کمپانی هایی که حق پخش مســـابقات را 

خریده اند روبه رو شـــده اســـت چراکه آنها معتقدند با اجرای 

این قانون، عملا مســـابقات بخش عمده ای از هیجان خود 

را از دســـت می دهد و درحالی که تقریبا قهرمانی لیورپول در 

این فصل قطعی است، تنها رقابت بر سر کسب سهمیه لیگ 

قهرمانان برای تماشـــاگران جذابیت خواهد داشـــت و سایر 

مسابقات اهمیت زیادی ندارند.

ایدهآغازدوبارهبازیهابازمانکمتروتعویضهایبیشتر

چهره جدید فوتبال!

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

گرینویلدرگفتوگوباگاردین:

بریتانیا به فوتبال بدهکار است، حالا باید کمک کند

ستـــــاره پیشین منچستــــریونایتد 

و یادداشـــت نویـــــس مطـــــرح 

اسکای اسپورت، در مصاحبه با گاردین 

به مشکلات باشگاه  های انگلیسی 

اشاره و اعلام کرد، باشگاه  ها ضعیف شده اند و باید با کمک دولت به فوتبال 

برگردند، چراکه بریتانیا به فوتبال بدهکار است و حالا باید دست فوتبال را بگیرد، 

همان طور که فوتبال قرن  هاست دست بریتانیا را گرفته است. متن مصاحبه 

گاردین با گری نویل را در ادامه می خوانید. 

بـهنظـرشـماآغـازبـهکارلیـگبرتـرانگلیـسبـرایمـردماینکشـور

پرخطرنیسـت؟

بیشتر از این نمی شود صبر کرد، دو هفته دیگر با امروز فرقی نمی کند وقتی 

واکسنی در کار نیست. باید موارد بهداشتی را رعایت کرد و زندگی در کنار این 

ویروس را یاد گرفت. چار ه ای نداریم. فوتبال آخرین نفس هایش را می کشد و 

تعطیلی بیشتر از این، فوتبال را به یک کمای طولانی می برد.

آیاباشگاههادرلیگبرترآمادهآغازبهکارهستند؟ 

هرگز، باشگاه  ها ضرر هنگفتی کرده اند و دولت باید به آنها کمک کند. من حتی 

از خاندان سلطنتی می خواهم بودجه ای جداگانه برای کمک به باشگاه  های 

انگلیسی اختصاص دهد، به خصوص باشگاه  های کوچک در دسته یک، دو و 

سه. فوتبال ضرر کرده و حالا که باید کمکش کنیم، نباید شاهد سکوت دولت 

باشیم. می دانم آنها هم مشکل دارند، اما یکی از مشکلات آنها همین فوتبال 

است که باید برطرف شود.

ازفعالیتخودتانبگویید،آیاقراراستبهمربیگریفکرکنید؟ 

بعد از سال ۲۰۱۶ و ماجرای والنسیا تصمیم گرفتم دیگر مربیگری نکنم؛ 

دنیای خیلی بی رحمی است و با من بدرفتاری شد. اگر به من زمان می دادند، 

والنسیا را به قطب فوتبال اسپانیا تبدیل می کردم، اما نه به وعده  های خود 

عمل کردند و نه به من زمان دادند. در برنامه من چنین چیزی وجود ندارد، اما 

کسی از آینده باخبر نیست. به عنوان یک خبرنگار و مشاور در 

امور خبر ورزشی روزگار خوبی را تجربه می کنم و بازنشسته 

هستم. دوست ندارم خود را به دردسر بیندازم مگر اینکه 

ارزش داشته باشد.

اوضاعتیمملیفوتبالانگلیسرادرچه

سطحیارزیابیمیکنید؟

پیش از این اتفاق  ها هم اوضاع خوبی نداشتیم 

و من به موفقیت فوتبال ملی بریتانیا معتقد 

نبودم. متاسفانه بین اهالی فوتبال بریتانیا 

چنددستگی وجود دارد و همه با هم یکصدا 

نیستند. اگر اتحاد داشته باشیم، فوتبال 

رشد می کند، درغیراین صورت فوتبال مثل 

همیشه به ابزاری در دست حاکمیت تبدیل 

می شود، همان طور که در یک دهه گذشته 

هم این طور بوده است.

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

آگهی مزایده
دانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرد در نظر دارد تعداد ۲ دستگاه پژو 4۰5 

مدل 8۶ از خودروهای خود را از طریق مزایده واگذار نماید.

متقاضیان واجدالشرایط می توانند پس از واریز مبلغ ۲۰۰/۰۰۰ ریال 

)غیرقابل استرداد( به حساب شماره ۰۱۰537۰537۰۰9 بانك ملی به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی بروجرد نسبت به دریافت اسناد شركت در مزایده اقدام 

نمایند و حداكثر به مدت 7 روز كاری بعد از درج این آگهی نسبت به تحویل 

اسناد پیشنهادی خود در دو پاكت »الف« و »ب« به دفتر حراست واحد به 

آدرس: بروجرد- میدان نواب- كیلومتر 3 خیابان یادگار امام- دانشگاه آزاد 

اسلامی –كدپستی ۶9۱5۱3۶۱۱۱ - صندوق پستی 5۱8  ساختمان 

اداری- دفتر حراست دانشگاه اقدام و یا جهت كسب اطلاعات بیشتر با  

تلفن 4۲5۱8۰۱۱ و4۲5۱8۰۱۲ -۰۶۶ تماس حاصل نمایند.

ــاب  ــه حس ــال ب ــده ۱۰/۰۰۰/۰۰۰ ری ــركت در مزای ــپرده ش ــزان س می

فوق الذكــر می باشــد.

چنانچه برنده مزایده حاضر به انعقاد قرارداد نشود سپرده او به نفع دانشگاه 

ضبط می گردد.

ضمناً هزینه چاپ این آگهی بر عهده برنده مزایده است و كمیسیون معاملات 

نیز در رد یا قبول پیشنهادات مختار است. 

روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرد

 آگهی مناقصه
نوبت سوم

دانشگاهآزاداسلامیواحدرودهندر نظر دارد خرید، نصب و راه اندازی  
دو دستگاه آسانسور ساختمان آموزشی )موسوم به طرح ۱۱۲۶( خود 
را از طریق مناقصه عمومی با شرایط مشروحه زیر به شرکت های واجد 

صلاحیت واگذار نماید.
1-محلدریافتاسنادمناقصه: رودهن، سه راهی مهرآباد، مجتمع 

دانشگاهی ساختمان اداری، قسمت مدیریت امور اداری. 
۲- واریز مبلغ 5۰۰/۰۰۰  ریال به شماره حساب ۰۱۰58۲۰58۲۰۰۱ 

نزد بانک ملی شعبه دانشگاه به نام دانشگاه بابت خرید اسناد مناقصه. 
ــخ درج  ــنهاد ۱۰ روز از تاری ــلیم پیش ــناد و تس ــل اس ــت تحوی 3ـ مهل

آگهــی می باشــد. 
4- ارائه ضمانت نامه معتبر شرکت در مناقصه به مبلغ 3۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 

سیصدمیلیون ریال در وجه دانشگاه آزاد اسلامی واحد رودهن. 
5- هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

۶- شــرکت در مناقصــه بــه منزلــه قبــول اختیــارات و تکالیــف دســتگاه 
مناقصه گــذار می باشــد. 

7- دانشگاه در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها یا تمامی آنها مختار است. 
8- کلیه پیشنهادهای مبهم و مشروط و فاقد ضمانت نامه مردود خواهد بود. 
9- سایر شرایط در اسناد مناقصه درج گردیده است. برای کسب اطلاع  
بیشتر با شماره ۰۲۱7۶5۰7۶7۱ تماس حاصل نموده و یا به سایت 

www.riau.ac.ir مراجعه نمایید. 
دانشگاهآزاداسلامیواحدرودهن

 آگهی مناقصه
دانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرددر نظر دارد پیمانكاری امور خدمات، 

فضای سبز و تاسیسات واحد را به صورت حجمی از طریق مناقصه به متقاضیان 

واجد شرایط واگذار نماید.

متقاضیان واجدالشرایط و دارای مجوز رسمی و موردتایید می توانند پس 

۲۰۰/۰۰۰ ریال )غیرقابل استرداد( به حساب شماره  از واریز مبلغ 

۰۱۰537۰537۰۰9 بانك ملی به نام دانشگاه آزاد اسلامی بروجرد نسبت 

به دریافت اسناد شركت در مناقصه اقدام نمایند و حداكثر به مدت۱۰ روز كاری 

بعد از درج این آگهی نسبت به تحویل اسناد پیشنهادی خود در دو پاكت »الف« 

و »ب« به آدرس: بروجرد- میدان نواب- كیلومتر 3 خیابان یادگار امام- دانشگاه 

آزاد اسلامی –كدپستی ۶9۱5۱3۶۱۱۱ - صندوق پستی 5۱8  ساختمان 

اداری- دفتر حراست دانشگاه اقدام و یا جهت كسب اطلاعات بیشتر با  تلفن های 

4۲5۱8۰۱۲ -4۲5۱8۰۱۱ – ۰۶۶ تماس حاصل نمایند.

میزان سپرده شركت در مناقصه ۱۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به حساب فوق الذكر 

می باشد. حداقل سابقه كاری مرتبط جهت شركت در مناقصه نیز 3 سال با 

ارائه مدارك و مستندات و تاییدیه كارفرما می باشد.

چنانچه برنده مناقصه حاضر به انعقاد قرارداد نشود سپرده او به نفع دانشگاه 

ضبط می گردد. ضمناً هزینه چاپ این آگهی بر عهده برنده مناقصه است و 

كمیسیون معاملات نیز در رد یا قبول پیشنهادات مختار است. 

 روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرد

 آگهی مناقصه
دانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرد در نظر دارد پیمانكاری تعمیر، نگهداری- 

راهبری موتورخانه ها- سرمایشی و گرمایشی ساختمان ها- سرویس ها و حمام های 

ساختمان های دانشگاه شامل ساختمان های  خوابگاه ها، كلینیك دندانپزشكی، 

درمانگاه بیماری های خاص، ساختمان های آموزشی – پژوهشی و ساختمان های 

اداری- سالن های ورزشی– مسجد- سالن همایش ها و... در سطح شهر و مجتمع 

امام خمینی)ره( و كشت و صنعت خود را از طریق مناقصه به متقاضیان واجد 

شرایط واگذار نماید. 

 متقاضیان واجدالشرایط می توانند پس از واریز مبلغ ۲۰۰/۰۰۰ ریال )غیرقابل 

استرداد( به حساب شماره ۰۱۰537۰537۰۰9 بانك ملی به نام دانشگاه آزاد 

اسلامی بروجرد نسبت به دریافت اسناد شركت در مناقصه اقدام نمایند و حداكثر 

به مدت ۱۰ روز كاری بعد از درج این آگهی نسبت به تحویل اسناد پیشنهادی خود 

در دو پاكت »الف« و »ب« به دفتر حراست واقع در: بروجرد- میدان نواب- كیلومتر 

3 خیابان یادگار امام- دانشگاه آزاد اسلامی –كدپستی ۶9۱5۱3۶۱۱۱ - صندوق 

پستی 5۱8 اقدام نموده و یا جهت كسب اطلاعات بیشتر با  تلفن 4۲5۱8۰۱7- 

4۲5۱8۰۱۲ -۰۶۶ تماس حاصل نمایند.

میزان سپرده شركت در مناقصه ۱۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به حساب فوق الذكر می باشد. 

حداقل سابقه كاری مرتبط جهت شركت در مناقصه 3 سال با ارائه مدارك و مستندات 

و تاییدیه كارفرما می باشد. چنانچه برنده مناقصه حاضر به انعقاد قرارداد نشود سپرده 

او به نفع دانشگاه ضبط می گردد. ضمناً هزینه چاپ این آگهی بر عهده برنده مناقصه 

است و كمیسیون معاملات نیز در رد یا قبول پیشنهادات مختار است.

روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحدبروجرد

انتقاد  کرمی از قهرمان نماها و برنامه تمرینی تلفنی

یوسف کرمی در گفت وگو با تسنیم، درباره اعتراض به جعل عنوان قهرمانی 

جهان از ســـوی برخی ورزشکاران در شبکه های اجتماعی اظهار داشت: 

»متأسفانه مســـاله قهرمانان پوشالی موضوعی است که به طور نامتعارف 

در فضای مجازی در حال افزایش اســـت. کسانی که فضای مجازی را پر 

کردند و با استفاده از عناوین جعلی ثروت های خوبی را نیز کسب کردند. 

ورزشکاری را می شناسم که در مسابقات بی ارزش و بدون انجام مسابقه حکم 

و مدال دریافت کرده است و توانسته از استان و شهر خود پاداش دریافت 

کند. کسانی که می توانند این دروغ ها را مطرح کنند، این پشتکار را دارند 

تا به دنبال یک ســـری پاداش و جوایز دیگر نیز باشـــند. این درحالی است 

که اعتراض من اصلا درباره شـــرایط خودم نیست و اعتقاد دارم نباید این 

قهرمانان پوشالی حق قهرمانان واقعی را تضییع کنند. به عنوان یک ورزشکار 

حرفه ای واقعا تعجب می کنم که برخی از این ورزشکاران برنامه  تمرینی تلفنی 

می دهند، اتفاقی که جای تأسف دارد. به هیچ عنوان امکان پذیر نیست که 

در یک رشته رزمی برنامه تمرین تلفنی داد. واقعا اگر قرار بود با برنامه تلفنی 

پیشرفتی حاصل شود چه نیازی بود که بهترین مربیان را به ایران بیاوریم یا 

مربیان خود را به کشورهای دیگر بفرستیم؟«

تیم های ورزشی این روزها در حالت 

آماده باش قرار دارند تا احتمالا به زودی 

با مجوز ستاد مبارزه با کرونا در ورزش، 

از ورزش های  و  پلکانی  به صورت 

کم خطر تمرینات تیم ها آغاز شده و مسابقات از سر گرفته شود. هرچند به نظر می آید 

بعضی از رشته های ورزشی راهی طولانی تر برای شروع تمرینات شان در پیش دارند. 

واترپلو یکی از ورزش هایی است که به واسطه برگزاری اش در آب و همچنین تماس فیزیکی 

بالا جزء ورزش های پرخطر به حساب می آید و احتمالا برای شروع باید راه طولانی تری 

را پشت سر بگذارند. به همین منظور با علیرضا شهیدی پور سرمربی واترپلو دانشگاه آزاد 

دقایقی هم کلام شدیم که حاصل آن را در ادامه می خوانید:

درباره شرایط خودتان و شاگردان تان در روزهای قرنطینه و تعطیلی اماکن ورزشی بگویید.
قاعدتا ما هم از قوانین اتخاذشده توسط مسئولان تبعیت و مثل تمام ورزشکاران دیگر 

در منزل خود تمرینات مان را پیگیری می کنیم اما با توجه به اینکه شرایط ورزش واترپلو 

خاص تر از سایر رشته ها است نمی توانیم خیلی به این تمرینات خانگی دل خوش کنیم 

و باید منتظر بهبود اوضاع و بازگشایی اماکن ورزشی بمانیم.

یعنی هیچ راه حلی وجود ندارد که ورزشکاران تان را در شرایط نرمال آمادگی قرار دهید؟
بازیکنان ما اکثرا ملی پوش هستند و می توانند به نوعی خودشان را در فرم مطلوب بدنی 

حفظ کنند، اما موضوع اینجاست که ورزش ما آبی است و تقریبا 7۰ درصد از تمرینات ما 

درون استخر انجام می شود و تنها با تمرینات هوازی و خانگی نمی توان آمادگی کامل 

را به دست آورد. ما مطمئن هستیم که در شروع تمرینات آمادگی بازیکنان تا حد زیادی 

پایین آمده و باید فکری برای حل این موضوع پیدا کنیم.

از نظر شما اگر همین امروز تمرینات شما مجوز فعالیت بگیرد، چقدر زمان نیاز است 
تا بتوانید مجددا بازیکنان را به فرم ایده آل برسانید و آنها را به شرایط قبل از قرنطینه 

بازگردانید؟
اتفاقا به موضوع خوبی اشاره کردید. طبق بررسی هایی که ما انجام دادیم حداقل باید یک 

ماه تا یک ماه و نیم به تیم ها فرصت بدهند تا مربیان فشار را از کم شروع کرده و بتوانیم 

آرام آرام بازیکنان را به اوج آمادگی برسانیم. ما باید مجددا بدنسازی کنیم و تمرینات 

استقامتی برای بازیکنان مان در نظر بگیریم، ولی فشاری که به آنها وارد می شود نباید 

زیاد باشد؛ چراکه موجب مصدومیت می شود. تازه همین حدود 4۰ روز که می گوییم 

باید به یک برنامه آماده سازی فشرده نیاز داریم.

برخی از رشته های ورزشی اقدام به تعطیلی کامل رقابت ها و انتخاب تیم قهرمان 
کرده اند. قرار نیست در واترپلو این اتفاق بیفتد و اصلا تابه حال فدراسیون نظر شما را 

درخصوص تعطیلی لیگ واترپلو پرسیده است؟
تا به امروز نه از طرف ما این موضوع با فدراسیون مطرح شده و نه فدراسیون از ما برای 

تعطیلی لیگ نظرخواهی کرده است. با توجه به اینکه 4 تیم به مرحله نهایی رقابت ها 

راه پیدا کرده اند و شرایط مشابهی نسبت به یکدیگر دارند، انتخاب یک تیم به عنوان 

قهرمان انجام شدنی نیست و فکر می کنم باید بیشتر منتظر بمانیم تا شرایط برای ادامه 

رقابت ها مهیا شود. تمام تیم هایی که به این مرحله رسیده اند تلاش و هزینه کرده اند و 

حاضر نیستند لیگ به تعطیلات برود.

اگر شما تصمیم گیرنده بودید با توجه به شرایط امروز مجوز شروع تمرینات تیم های 
ورزشی را صادر می کردید؟

 ببینید شرایط ورزش با ورزش بسیار متفاوت است و شاید اگر من بودم با توجه به اینکه 

فاصله گذاری اجتماعی تنها در حد یک حرف است و اجرا نمی شود، به برخی ورزش های 

خاص و اماکن ورزشی مثل پیست های دوومیدانی یا والیبال مجوز بازگشایی می دادم 

اما ورزش هایی مثل واترپلو و کشتی که خیلی ارتباط ورزشکارانش با هم زیاد است فعلا 

باید در قرنطینه بمانند.

شهیدیپورسرمربیواترپلودانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

هزینه کرده ایم و تعطیلی مسابقات معنایی ندارد

آرش محمدی
  روزنامه نگار

بازیکن سابق شالکه زنده شد

هیانیک کامبا دوران درخشانی در جهان فوتبال نداشت. او توانست عضو شالکه شود اما هرگز برای تیم نخست بازی نکرد، درنهایت 

این باشگاه را ترک کرد و در ضعیف ترین تیم های آلمانی پا به توپ شد تا اینکه در سال ۲۰۱۶، زمانی که ۲9 سال داشت، خبر 

فوتش اعلام شد. کامبا نهم ژانویه که به کنگو  رفت با سانحه رانندگی روبه رو شد. تحقیقات انجام و مرگ این بازیکن اعلام شد. 

درنهایت پرونده بسته شد اما پس از چهارسال یک نفر اعلام کرد کسی که در کارخانه روهر کار می کند شبیه کامبا نیست بلکه 

خودش است؛ این خبر سروصدای زیادی در آلمان به راه انداخت و دادگاه برای حل این مشکل دست به کار شد.  اینکه کامبا از 

آن سانحه جان سالم به در برد یا اصلا تصادف نکرده بود و همه چیز صحنه سازی بود، هنوز مشخص نیست. تنها چیزی که آشکار 

است اینکه او تصمیم گرفت این کار را انجام دهد تا همسرش بتواند از بیمه عمرش در آلمان استفاده کند. کامبا اکنون دستگیر 

شده و تحقیقات همچنان ادامه دارد. 

توافق اولیه بارسا با اینتر

لائوتارو مارتینس به امضای قرارداد با بارسلونا خیلی نزدیک شده است. باشگاه کاتالانی با اینتر برای انتقال این بازیکن به یک توافق 

اولیه رسیده اند. قرار است آبی اناری ها ۶۰ میلیون یورو به باشگاه ایتالیایی بپردازند و همچنین دو بازیکن خود را دراختیار این تیم قرار 

دهند. در این فهرست نام ایوان راکیتیچ، ساموئل اومتیتی، آرتورو ویدال و نلسون سمدو دیده می شود. مبلغ بند آزادسازی مارتینس 

۱۱۱میلیون یورو است اما باشگاه بارسلونا که نمی تواند چنین رقمی را بپردازد از این طریق وارد مذاکره با اینتر شد. ابتدا قرار بود تیم 

کاتالانی9۰میلیون یورو به همراه یک بازیکن بدهد اما توانست این رقم را کاهش دهد و با پرداخت ۶۰میلیون دو بازیکن خود را در اختیار 

نراتزوری قرار دهد. مارتینس تصمیم گرفته برای بارسا بازی کند و اگر توافقی بین طرفین باشد انتظار می رود توافق قطعی هم رخ دهد.  

اگر قرارداد مارتینس به امضا برسد باید دید سرنوشت لوییس سوارس چه می شود. درحالی که مهاجم اروگوئه ای اعلام کرده دوست 

دارد در بارسلونا بماند و با انتقال مارتینس در این تیم موافق است، حضور دو مهاجم سطح بالا در یک تیم شرایط را سخت می کند. 

  گفت وگو


